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John 11:35 Jesus wept.

Psalm 90:3-10 You turn people back to dust, saying, “Return to dust, you mortals.”
4 A thousand years in your sight are like a day that has just gone by, or like a watch
 in the night. 5 Yet you sweep people away in the sleep of death -  they are like the new grass of the morning: 6 In the morning it springs up new, but by evening it is dry and withered. 7 We are consumed by your anger and terrified by your indignation.
8 You have set our iniquities before you, our secret sins in the light of your presence.
9 All our days pass away under your wrath; we finish our years with a moan. 10 Our days may come to seventy years, or eighty, if our strength endures; yet the best of them are but trouble and sorrow, for they quickly pass, and we fly away.

Romans 10:13-17 for, “Everyone who calls on the name of the Lord will be saved. 14 How, then, can they call on the one they have not believed in? And how can they believe in the one of whom they have not heard? And how can they hear without someone preaching to them? 15 And how can anyone preach unless they are sent? As it is written: “How beautiful are the feet of those who bring good news!” 16 But not all the Israelites accepted the good news. For Isaiah says, “Lord, who has believed our message?” 17 Consequently, faith comes from hearing the message, and the message is heard through the word about Christ. 
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約翰福音 11:35  耶穌哭了.
詩篇 90:3-10你使人歸於塵土，說：你們世人要歸回。4在你看來，千年如已過的昨日，又如夜間的一更。5你叫他們如水沖去；他們如睡 一覺。早晨，他們如生長的草，6早晨發芽生長，晚上割下枯乾。7我們 因你的怒氣而消滅，因你的忿怒而驚惶。8你將我們的罪孽擺在你面
前， 將我們的隱惡擺在你面光之中。9我們經過的日子都在你震怒之
下；我們度盡的年歲好像一聲歎息。10我們一生的年日是七十歲，若是 強壯可到八十歲；但其中所矜誇的不過是勞苦愁煩，轉眼成空，我們 便如飛而去。

羅馬書 10:13-17  因為凡求告主名的，就必得救。14然而，人未曾信他 ， 怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？
15若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：報福音、傳喜信的人， 他們的腳蹤何等佳美。16只是人沒有都聽從福音，因為以賽亞說：主 阿，我們所傳的有誰信呢？17可見信道是從聽道來的，聽道是從基督 的話來的。




